
DAY 1 Penang - Transit City - Urumqi (MOB)
 Assemble at Penang International Airport and depart to Urumuqi. Upon arrival, check in

hotel and rest.
** Overnight in Urumqi.
DAY 2 Urumqi - Fuyun (B/L/D)
 After breakfast, Passing through the Golden Avenue and passing through

Huoshaoshan, Kalamaili Hoofed Nature Reserve.
** Overnight in Fuyun.
*Golden Road passes through Huoshao Mountain--because the morning sun and the
setting sun are reflected on the rolling hills, as like burning flames
*Kalamaili Hoofed Nature Reserve -- a rare animal protection area protected by the state
**Overnight at Fuyun
DAY 3 Fuyun - Burqin (B/L/D)
 After breakfast, depart for Keketuohai National Geological Park.
 Along the way, passby Cocoa Suli Lake (Wild Duck Lake) and Yiremut Lake (commonly

known as Haizikou) Then go to Burqin.
** Overnight in Burqin
*Keketuohai National Geological Park - the remains of the earthquake fault zone, with a
total length of 176 kilometers, a general width of 10 meters, and a maximum width of 4
kilometers. Known as the "geological museum"
DAY 4 Burqin - Hemu - Jiadengyu (B/L/D)
 After breakfast, go to Hemu Village (enter by shuttle bus). The scenery along the way

can be compared with the scenery of Yosemite National Park in the United States and
the Swiss Alps National Park. Hanhemu River, Tuva tribe. As far as the eye can see, it
is the main peak of the Altai Mountains, which has never melted snow all year round,
shining brightly under the sunshine.

 In the afternoon, travel to Jiadengyu, check in hotel.
** Overnight in Jiadengyu
DAY 5 Jiadengyu - Kanas - Jiadengyu (B/L/D)
 After breakfast, drive to the National Kanas Natural Landscape Reserve (including

shuttle bus). On the way visit Irtysh River, Wolong Bay, Moon Bay, Fairy Bay the
"Golden Mountain" ─ Altai Mountain, "Silver Water" ─ Irtysh River along the way.

 Afterwards, drive to Kanas Lake, which is located in Burqin County. Enter Kanas Scenic
Area (including buggy) , Climb to the Fish Watching Pavilion to overlooking the
panorama of Hanas Lake.

** Overnight in Jiadengyu
DAY 6 Jiadengyu - Burqin - Wuerhe (B/L/D)
 After breakfast, drive back to Burqin for lunch.
 After visiting the colourful beach, devil city + battery car and on the way to visit the so-

called thousand oil wells, the oil field operation area
** Overnight in Wuerhe

DAY 7 Wuerhe - Dushanzi - Jinghe (B/L/D)
 After breakfast, proceed to Dushanzi Grand Canyon tour
 Dushanzi Grand Canyon is located in Dushanzi District, Karamay City, Xinjiang. The

altitude is 1070 meters. It belongs to the canyon landform. After the tour, go to
Jinghe Hotel for check-in.

** Overnight in Jinghe
DAY 8 Jinghe - Yining (B/L/D)
 In the morning and later, drive along the Tianshan North Slope Economic Belt, visit

Sailimu Lake (including shuttle bus) and Guozigou Bridge
** Overnight in Yining
DAY 9 Yining - Nalati (B/L/D)
 Early in the morning, depart for Nalati Grassland (including shuttle bus) and River

Valley Grassland, pass by Lavender fields
** Overnight in Nalati
DAY 10 Nalati - Yining / Duku Highway / Dushanzi (B/L/D)
 After breakfast, drive back to Yining via the Gongnaisi River. Then visit Liuxing

Street: it is an ancient block in Yining City, Ili Prefecture, Xinjiang, the city of Jiangnan
outside the Great Wall in China.

*Duku Highway opens from June to September, showing the magnificent wonders of
"four seasons in one day, different weather every ten miles" to the majority of off-
road enthusiasts and self-driving tourists.
** Overnight in Yining / Dushanzi
DAY 11 Yining (TRAIN) / Dushanzi / - Urumqi (B/L/D)
 After breakfast, depart to Urumuqi by Train. Upon arrival, visit Xinjiang

International Grand Bazaar.
*If travel on Duku Highway, transfer from Dushanzi to Urumuqi by bus
** Overnight in Urumqi.
DAY 12 Urumqi – Transit City - Penang (B)
 After breakfast, free at leisure and transfer to the airport for flight back home.
** Home Sweet Home
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**May Recommend Local Product on the Bus
**Tour Leader Tipping Not Included

 STAY 2 NIGHTS IN JIADENYU -
HEAVENLY SCENERY IN BEIJIANG

 KOKTOKAY NATIONAL GEOPARK
 DUKU HIGHWAY
 NALATI GRASSLANDS
 KANAS SCENIC AREA
 SAYRAM LAKE
 WUCAITAN



DAY 1 槟城 - 中转城市 - 乌鲁木齐 ( 机上用餐)
 集合于国际机场乘搭客机飞往中转城市乌鲁木齐。抵达后前往酒店休息。
**夜宿于乌鲁木齐

DAY 2 乌鲁木齐 - 富蕴 (早午晚餐)
 早餐后前往富蕴。途经黄金大道途经火烧山,卡拉麦里有蹄类自然保护区。
** 夜宿于富蕴
*黄金大道途经火烧山-- 因朝日获夕阳的映照在连绵起伏的山丘，犹如在燃烧
火焰而得名
* 卡拉麦里有蹄类自然保护区-- 属国家保护的珍稀动物保护区,有蒙新野驴、
普氏野马、鹅喉羚、黄羊等。

DAY 3 富蕴 - 布尔津 (早午晚餐)
 早餐后，出发前往可可托海国家地质公园。

 沿途途径可可苏里湖（野鸭湖)和伊雷木特湖（俗称海子口）

 而后前往布尔津。
**夜宿于布尔津
*可可托海国家地质公园-- 地震断裂带遗迹,全长 176 公里，一般宽度 10 米，
最大宽度达 4公里。素有“地质博物馆”之称。

DAY 4 布尔津 - 禾木 - 贾登峪 (早午晚餐)
 早餐后前往禾木村（乘区间车进入）一路风景可与美国优胜美地国家公园及

瑞士阿尔卑斯山国家公园景观相比。参观禾木河，图瓦人部落，观景台。远
眺阿尔泰山主峰—友谊峰常年不化的积雪，在阳光的照耀下，熠熠生辉。

 下午前往贾登峪酒店区入住。
**夜宿于贾登峪

DAY 5 贾登峪 - 喀纳斯 - 贾登峪 (早午晚餐)
 早餐后，驱车前往国家级喀那斯自然景观保护区(含乘区间车）
 途中游览额尔齐斯河,卧龙湾、月亮湾，神仙湾

 沿途观“金山”─阿尔泰山，“银水”─额尔齐斯河，

 后驱车前往喀纳斯湖，喀纳斯湖位于布尔津县境内。进入喀纳斯景区（含乘
坐环保车）登上观鱼亭，俯瞰哈那斯湖全景。

**夜宿于贾登峪
DAY 6 贾登峪 - 布尔津 - 乌尔禾 (早午晚餐)
 早餐后，乘车返回布尔津，抵达后享用午餐。
 后游览新疆最美的雅丹地貌五彩滩、乌尔禾魔鬼城+电瓶车和途中参观号称

千口油井，油田作业区
**夜宿于乌尔禾
DAY 7 乌尔禾 - 独山子 - 精河 (早午晚餐)

 早餐后前往游览独山子大峡谷。
 独山子大峡谷位于新疆克拉玛依市独山子区境内。海拔1070米，属峡谷地

貌。游毕前往精河酒店入住。
**夜宿于精河
DAY 8 精河 - 伊宁 (早午晚餐)
 早后沿途车游天山北坡经济带，游览赛里木湖-被誉为亚洲最美的一颗明

珠（含区间车）和果子沟大桥。
**夜宿于伊宁
DAY 9 伊宁 - 那拉提 (早午晚餐)
 清晨一早，启程前往那拉提草原（含区间车) 和河谷草原，途中经过薰衣

草田。
**夜宿于那拉提
DAY 10 那拉提 - 伊宁 / 独库公路 / 独山子 (早午晚餐)
 早餐后，乘车途径巩乃斯河返回伊宁。后游览六星街:是中国塞外江南之

城的新疆伊犁州伊宁市的一个古老街区。
*独库公路从6月到9月开放，一天有四季，向广大越野爱好者和自驾游游客
展现了“一日游四季、十里不同天”的壮美奇景。
**夜宿于伊宁/独山子
DAY 11 伊宁（动车）/ 独山子 - 乌鲁木齐 (早午晚餐)
 早餐后，乘坐动车前往乌鲁木齐。抵达后游览新疆国际大巴扎。
*如走杜库公路则从独山子乘车前往乌鲁木齐。
**夜宿于乌鲁木齐
DAY 12 乌鲁木齐 - 中转站 - 槟城 (早餐)
 早餐之后 ,自由活动送往机场乘搭客机飞返家园。
**美丽的家
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 入住贾登峪 2 晚-北疆的仙境
 可可托海国家地质公园
 独库公路
 那拉提草原
 喀纳斯景区
 五彩滩
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**不含领队小费

 赛里木湖
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**车上会有车购


